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Innledning 
Vest-Finnmark regionråd har lagt bak seg et år der aktiviteten har økt. Vest-Finnmark regionråd er 

involvert i flere og større prosjekter, og saksmengden til regiontinget og regionrådet er stor. Vest-

Finnmark regionråd er det klart største og mest oppegående regionråd i Finnmark, og en av de mest 

aktive i Nord-Norge.  

I 2014 har Vest-Finnmark regionråd satt i gagn flere større prosesser og utredninger etter ønske fra 

medlemskommunene. Anbudet med utredning av infrastruktur og transporttjenester i Vest-Finnmark 

ble tildelt Transportøkonomisk Institutt (TØI), og kom i gang i april. Arbeidet skal ferdigstilles mai 

2015. Man har også startet arbeidet med fiskeri- og havbruksstrategier (sjømatstrategi), som man 

utarbeider i samarbeid med Finnmark fylkeskommune.   

Vest-Finnmark regionråd har i 2014 besøkt alle kommunestyrene hos medlemskommunene, og 

utfordret politikerne og administrasjonene på hva som bør prioriteres i det videre regionale arbeidet. 

Dette er gjort som forberedelse på rullering av strategisk plan for Vest-Finnmark regionråd. Man har i 

kjølvannet av disse besøkene igangsatt en ståstedsanalyse for regionrådet. Denne skal danne 

grunnlag for det videre arbeidet som skal sluttføres i 2015. 

Bolyst Nord er et tilretteleggingsprosjekt for nyinnflyttere, med særlig fokus på arbeidsinnvandrere 

fra utlandet. Prosjektet er støttet av Kommunal og regionaldepartementet og Finnmark 

fylkeskommune. Deltagende kommuner er Hasvik, Kvalsund, Loppa og Måsøy. Ordførerne i disse 

kommunene utgjør styringsgruppe, med ordfører fra Hasvik Eva D. Husby som leder. Hver kommune 

har hatt egen prosjektleder for prosjektet i 2014. Prosjektet har tatt igjen en del av tidligere 

forsinkelse i 2014, og man har fått utsettelse på sluttdato for prosjektet til 1.desember 2015. 

Prosjektet ligger fremdeles etter planlagt tidsplan, og vil trolig ikke klare å ta dette igjen før sluttdato. 

Grunnen til dette er noen kommuner ligger betydelig etter planlagt fremdrift. 

Vest-Finnmark regionråd har også i 2014 prioritert å påvirke beslutningstagere og 

samarbeidspartnere i saker og områder som er viktig for regionen. Man har derfor hatt flere møter 

med politisk ledelse i Olje- og energidepartementet, om ilandføring av Johan Castberg, samt 420 kV 

ledning til Skaidi. Man har også hatt møter med ledelsen i Statnett SF.  I tillegg har man arbeidet 

med, og vedtatt høringsuttalelser til fylkeskommunens RUP, internasjonale strateg, samt energi- og 

petroleumsstrategi.  

Vest-Finnmark regionråd er et svært ettertraktet organ for eksterne å besøke. Det har i 2014 vært 

besøk av 14 eksterne på regionrådets 4 møter. Dette viser at regionrådet oppfattes som et relevant 

forum for både offentlig og private aktører som ønsker dialog med kommunene i vestfylket. 

 Hammerfest 13.mars 2014 

 

Raymond Robertsen 

Daglig leder 
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Vest-Finnmark regionråd 
Vest-Finnmark regionråd er en strategisk allianse, basert på Kommuneloven § 27, mellom 

kommunene Hammerfest, Alta, Loppa, Hasvik, Kvalsund, Måsøy og Nordkapp. 

Formålet er å skape samarbeid om næringsutvikling, utvikling av offentlige tjenestetilbud, samt 

politisk påvirkning. Dette skal skje gjennom utvikling og arbeid med store og små prosjekter som 

involverer medlemskommunene internt, eller eksternt mot aktører utenfor regionen. 

Vest-Finnmark regionråd skal være en organisasjon som dynamisk og proaktivt arbeider for å utvikle 

medlemskommunenes evne til å tilpasse seg skiftende utfordringer, gjennom samarbeid, allianser 

og nettverk, horisontalt så vel som vertikalt. 

Overordnet mål er å utvikle Vest-Finnmark som en flerkjernet tettstedsregion med urbane så vel 

som landlige særtrekk, og med omdømme som nasjonalt ledende innenfor minst et næringsfelt.  

Styringsdokumenter 

Vest-Finnmark regionråd baserer sin drift på følgende styringsdokumenter: 

 Vedtekter av 5.demeber 2012 

 Strategisk plan 2012-2015 av 6.juni 2012 

 Strategisk plattform og budsjett 2014 av 4.desember 2013 

 Vedtak som fremkommer i referater fra regionrådet 2014 

Administrasjon 
Vest-Finnmark regionråd ledes av en daglig leder i 100 % stilling. Raymond Robertsen er ansatt som 

daglig leder, med kontorsted i bibliotekbygget i Hammerfest 

Økonomi 
Vest-Finnmark regionråd har tre budsjettområder for 2014: 

1. Drift 

2. Strategisk plattform 2014 (næring) 

3. Innkjøpssamarbeid IKT 

4. Bolyst-Nord prosjekt 
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1 Drift 

 

 

Området har totalt sett et netto overskudd på kr 208 130,- kr i overskudd i 2014. Dette skyldes i all 

hovedsak av lønnsrefusjoner som sendes de dagene daglig leder deltar i politiske møter, i til 

internfakturerte prosjektlederinntekter på Bolyst Nord programmet. I tillegg er en utbetaling for 

bistand i SNP arbeidet bokført i 2015, i stede for 2014 som følge av eksterne omstendigheter. 

Refusjon på kr 1 505 998,- fra Måsøy kommune er midler som sto på fond, og som er overført 

Hammerfest kommune da de fikk ansvaret for sekretariatet. Deler av dette skriver seg fra 

forhåndsutbetalte midler fra bl.a. bolystprosjektet. Det er derfor i skrivende stund ikke mulig å si 

hvor mye av disse midlene som er bundet opp til fremtidige forpliktelser. 

Kommunene har bidratt med til sammen kr 1 127 400,- til drift av Vest-Finnmark regionråd, i form av 

en variabel kontingent. Kontingentinnbetalingene for 2014 fordelte seg slik: 

Ansvar: 7700 VEST-FINNMARK REGIONRÅD - DRIFT Regnskap 2014 Budsjett 2014

10100 FASTLØNN 666 400kr                670 000kr               

10500 ANNEN LØNN OG TREKKPLIKTIGE GODTGJØRELSER -kr                        65 000kr                 

10900 PENSJONSINNSKUDD KLP 138 328kr                113 900kr               

11000 KONTORMATERIELL 1 539kr                    5 000kr                   

11010 ABONNEMENTER PÅ AVISER OG FAGTIDSSKRIFT 2 229kr                    4 000kr                   

11170 BEVERTNING MØTER/UTVALG/KURS/OPPLÆRING 25 087kr                  65 000kr                 

11200 SAMLEPOST ANNET FORBRUKSMATERIELL, RÅVARER OG TJENESTER 92kr                          5 000kr                   

11245 OPPHOLDSUTGIFTER 23 495kr                  25 000kr                 

11270 UTGIFTSDEKNING 17 054kr                  15 000kr                 

11310 BANKTJENESTER -kr                        500kr                      

11330 TELEFON / TELEFAKS 6 782kr                    23 000kr                 

11340 DATAKOMMUNIKASJON/INTERNETT/BREDBÅND 10 698kr                  12 000kr                 

11400 ANNONSE, REKLAME, INFORMASJON 25 434kr                  22 500kr                 

11500 OPPLÆRING, KURS 3 080kr                    4 000kr                   

11530 UTGIFTER TIL FORELESER/KURSHOLDER 21 661kr                  -kr                       

11600 UTGIFTER OG GODGJØRELSER FOR REISER, DIETT M.V., OPPGAVEPLIKTIG 25 721kr                  50 000kr                 

11750 ANDRE TRANSPORTUTGIFTER 25 623kr                  25 000kr                 

11950 AVGIFTER, GEBYRER, LISENSER, KONTINGENT 18 260kr                  17 000kr                 

12000 KJØP/FINANSIELL LEASING AV DRIFTSMIDLER/INVENTAR 11 545kr                  15 000kr                 

12010 KONTORUTSTYR 8 699kr                    5 000kr                   

12370 VEDLIKEHOLD UTSTYR 7 996kr                    10 000kr                 

12700 ANDRE TJENESTER(inngår i egenproduksjon) 93 820kr                  70 000kr                 

14290 MOMS KOMPENSASJONSORDNING 50 452kr                  40 000kr                 

15500 AVSETNINGER TIL BUNDNE FOND 1 714 128kr             1 570 000kr           

Sum utgifter 2 898 124kr            2 831 900kr           

16900 FORDELTE UTGIFTER/INTERNSALG -50 000kr                 -kr                       

17290 REF. MOMS  DRIFTSREGNSKAPET -50 452kr                 -40 000kr               

17300 REF. FRA FYLKET -31 111kr                 -kr                       

17500 REF. FRA ANDRE KOMMUNER -1 147 840kr           -1 127 400kr          

17510 REF. MÅSØY KOMMUNE -1 505 998kr           -1 600 000kr          

17700 REF. FRA ANDRE -112 723kr              -110 000kr             

Sum inntekter -2 898 124kr           -2 877 400kr          

Sum ansvar: 7700 VEST-FINNMARK REGIONRÅD - DRIFT 0,00 -45 500kr               
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2 Strategisk plattform 2014 (næring) 

 

 
 

Kommunene har i 2014 bidratt med kr 140 000,- hver til dette formålet. Området viser et 

underforbruk på kr 170 195, som i sin helhet er avsatt på bundne fond øremerket utviklingsarbeid. I 

tillegg har Vest-Finnmark regionråd fått et tilskudd fra Finnmark fylkeskommune på inntil kr 

191 000,- som ikke er inntektsført i 2014. Regiontinget har i plan for 2015 vedtatt prosjekter som skal 

finansieres med kr 320 000,- fra fond 

Betaling til andre kommuner, er i sin helhet bidrag fra Vest-Finnmark regionråd på LUK prosjektet i 

Kvalsund, som ved en inkurie ikke ble budsjettert for 2014. 

Kommune Fastbeløp Fast variabel Innbyggere Innbyggerandel Sum kommunene

Alta 50 000kr                   55 529kr           19646 204 773kr             310 302kr                 

Hammerfest 50 000kr                   55 529kr           10072 104 982kr             210 511kr                 

Hasvik 50 000kr                   55 529kr           1023 10 663kr                116 191kr                 

Kvalsund 50 000kr                   55 529kr           1036 10 798kr                116 327kr                 

Loppa 50 000kr                   55 529kr           1070 11 153kr                116 681kr                 

Måsøy 50 000kr                   55 529kr           1240 12 925kr                118 453kr                 

Nordkapp 50 000kr                   55 529kr           3205 33 406kr                138 935kr                 

Sum 350 000kr                 388 700kr        37292 388 700kr             1 127 400kr             

Ansvar: 7701 SNP - REGIONRÅDET Regnskap 2014 Budsjett 2014

10500 ANNEN LØNN OG TREKKPLIKTIGE GODTGJØRELSER 14 000 0

11170 BEVERTNING MØTER/UTVALG/KURS/OPPLÆRING 38 328 44 000

11200 SAMLEPOST ANNET FORBRUKSMATERIELL, RÅVARER OG TJENESTER 0 61 000

11245 OPPHOLDSUTGIFTER 8 696 0

11270 UTGIFTSDEKNING 33 547 307 500

11400 ANNONSE, REKLAME, INFORMASJON 1 500 10 000

11420 TRYKKING, KOPIERING 0 10 000

11600 UTGIFTER OG GODGJØRELSER FOR REISER, DIETT M.V., OPPGAVEPLIKTIG 6 214 340 000

11750 ANDRE TRANSPORTUTGIFTER 4 065 0

12700 ANDRE TJENESTER(inngår i egenproduksjon) 534 705 870 000

14290 MOMS KOMPENSASJONSORDNING 138 350 160 000

14510 OVERFØRING TIL KOMMUNER 168 750 0

15500 AVSETNINGER TIL BUNDNE FOND 170 195 0

Sum utgifter 1 118 350 1 802 500

17290 REF. MOMS  DRIFTSREGNSKAPET -138 350 -160 000

17500 REF. FRA ANDRE KOMMUNER 0 -1 260 000

17501 ØVRIGE REFUSJONER KOMMUNER -980 000 0

17700 REF. FRA ANDRE 0 -62 500

19500 BRUK AV BUNDNE FOND 0 -320 000

Sum inntekter -1 118 350 -1 802 500

Sum ansvar: 7701 SNP - REGIONRÅDET 0 0
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3 Innkjøpssamarbeid IKT 

 

 
 

Dette området hadde hatt en underdekning over flere år. Man fakturerte derfor det kommunene 

tidligere hadde betalt for lite, og fikk dermed et overskudd på kr 115 599,- i 2014. Dette er avsatt på 

driftsfond. Man vil fra og med 2015 være i balanse på dette området. 

4 Bolyst Nord 

 

 
 

Regnskapet for dette området viser et underskudd på kr 105 521,-, som dekkes inn ved bruk av fond. 

Prosjektet strekker seg over tre år, og skal avsluttes i løpet av 2015. Mesteparten av kostanden i 

prosjektet relaterer seg til de deltagende kommuner, og Vet-Finnmark regionråd har ikke noen 

direkte kostnader med prosjektet. Kommunene står selv for egenandel, og ved endt prosjektperiode 

vil man sende refusjonskrav til Kommunal- og moderniseringsdepartementet, og Finnmark 

fylkeskommune. Man forventer da at Vest-Finnmark regionråd får dekket alle sine kostander i dette 

prosjektet, men det vil ikke bli bokført før tidligst 2015. 

 

 

 

Ansvar: 7703 IKT FELLES INNKJØP - REGIONRÅDET Regnskap 2014 Budsjett 2014

11270 UTGIFTSDEKNING -kr                        35 000kr                 

12400 SERVICEAVTALER, REPARASJONER OG VAKTMESTERTJENESTER 283 910kr                355 000kr               

14290 MOMS KOMPENSASJONSORDNING 70 977kr                  75 000kr                 

15500 AVSETNINGER TIL BUNDNE FOND 115 599kr                -kr                       

Sum utgifter 470 486kr                465 000kr              

17290 REF. MOMS  DRIFTSREGNSKAPET -70 977kr                 -75 000kr               

17500 REF. FRA ANDRE KOMMUNER -399 509kr              -400 000kr             

Sum inntekter -470 486kr              -475 000kr             

Sum ansvar: 7703 IKT FELLES INNKJØP - REGIONRÅDET -kr                        -10 000kr               

Ansvar: 7702 BOLYSTPROSJEKTET - REGIONRÅDET Regnskap 2014 Budsjett 2014

11170 BEVERTNING MØTER/UTVALG/KURS/OPPLÆRING 29 050kr                  -kr                       

11200 SAMLEPOST ANNET FORBRUKSMATERIELL, RÅVARER OG TJENESTER 1 920kr                    950 000kr               

11245 OPPHOLDSUTGIFTER 5 136kr                    -kr                       

11270 UTGIFTSDEKNING 11 510kr                  100 000kr               

11400 ANNONSE, REKLAME, INFORMASJON -kr                        20 000kr                 

11420 TRYKKING, KOPIERING -kr                        5 000kr                   

11530 UTGIFTER TIL FORELESER/KURSHOLDER -kr                        25 000kr                 

11600 UTGIFTER OG GODGJØRELSER FOR REISER, DIETT M.V., OPPGAVEPLIKTIG 4 038kr                    75 000kr                 

11750 ANDRE TRANSPORTUTGIFTER 3 385kr                    -kr                       

12700 ANDRE TJENESTER(inngår i egenproduksjon) 50 000kr                  150 000kr               

14290 MOMS KOMPENSASJONSORDNING 481kr                        50 000kr                 

Sum utgifter 105 521kr                1 375 000kr           

17290 REF. MOMS  DRIFTSREGNSKAPET -481kr                      -50 000kr               

17300 REF. FRA FYLKET -kr                        -650 750kr             

17500 REF. FRA ANDRE KOMMUNER -kr                        -618 750kr             

19500 BRUK AV BUNDNE FOND -105 040kr              -kr                       

Sum inntekter -105 521kr              -1 319 500kr          

Sum ansvar: 7702 BOLYSTPROSJEKTET - REGIONRÅDET -kr                        55 500kr                 
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Styrende organer og ledelse 

 

Regiontinget 

Alta 

 Laila Davidsen (H) 

 Ivan Olsen (H) 

 Thomas Vordal (V) 

 Monica Nielsen (Ap) 

 Steinar Karlstrøm (Ap) 

Hammerfest 

 Alf E. Jakobsen (Ap) 

 Ronny Holm (Ap) 

 Elin M. Holmgren (Ap) 

 Monique Jørgensen (H) 

 Reidar Johansen (SV) 

Hasvik 

 Eva D. Husby (Ap) 

 Roy Mienna (Ap) 

 Siv R. O. Gamst (Ap) 

 Geir A. Iversen (Sp) 

 Odd Ivar Gladstø (H) 

Kvalsund 

 Ragnar Olsen (Ap) 

 Rita Dreyer (Ap) 

 Adrian Dybvik (Ap) 

 Alf Sakshaug (H) 

 Bente Israelsen (SV) 

Loppa 

 Jan Eirik Jensen (KP) 

 Thorbjørn Johnsen (H) 

 Linda Martinsen (H) 

 Stein Thomassen (SP) 

 Gjermund Amundsen (AP) 
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Nordkapp 

 Kristina Hansen (Ap) 

 Ole Håvard Olsen (Ap) 

 Jan Morten Hansen (Ap) 

 Trudy Engen (SV) 

 Mai Irene S. Gerhardsen (H) 

Måsøy  

 Anne Karin Olli (H) 

 Gudleif Kristiansen (Sp) 

 Anniken Johansen (H) 

 Marte Stabell (Ap) 

 Stig Meyer (Ap) 

Regiontinget har i 2014 hatt 1 møte, og behandlet 6 saker. I tillegg har man hatt orienteringer og 

temasekvenser. 

Regionrådet 

Medlemmer og deltagere 

 Ordfører Laila Davidsen    Alta kommune 

 Formannskapsmedlem Monica Nielsen  Alta kommune 

 Rådmann Bjørn Atle Hansen   Alta kommune 

 Ordfører Alf E. Jakobsen   Hammerfest kommune 

 Varaordfører Marianne Sivertsen Næss  Hammerfest kommune 

 Rådmann Leif Vidar Olsen   Hammerfest kommune 

 Ordfører Eva D. Husby    Hasvik kommune 

 Rådmann Erik Arnesen    Hasvik kommune 

 Ordfører Ragnar Olsen    Kvalsund kommune 

 Rådmann Arne Hansen    Kvalsund kommune 

 Ordfører Jan-Eirik Jensen   Loppa kommune 

 Rådmann Marion Høgmo   Loppa kommune 

 Ordfører Anne-Karin Olli   Måsøy kommune 

 Rådmann Inga Sørensen   Måsøy kommune 

 Ordfører Kristina Hansen   Nordkapp kommune 

 Rådmann Charles Hansen   Nordkapp kommune 

Regionrådet har i 2014 hatt 4 møter og behandlet 40 saker. I tillegg er det holdt en rekke 

orienteringer for regionrådet. 
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Sekretariat og ledelse 

Regionrådet har 2014 vart ledet av: 

 Laila Davidsen,  leder 

 Ragnar Olsen,  nestleder 

Sekretariatet har i 2014 vært ledet av 

 Raymond Robertsen 

Næringsnettverket 

Næringsnettverket i Vest-Finnmark regionråd har i 2013 bestått av næringssjefene fra 

medlemskommunene, samt at en representant fra Høgskolen i Finnmark har deltatt innimellom. 

Næringsnettverket 2014 har bestått av: 

 Jørgen Kristoffersen (Alta) 

 Odd Børge Pedersen (Hammerfest) 

 Pål Reidar Fredriksen (Kvalsund) 

 Terje Haugen  (Loppa) 

 Bente O. Husby  (Hasvik) 

Måsøy kommune og Nordkapp kommune har deltatt sporadisk i 2014, som følge av utskiftninger av 

personell. 

Møter 

Møtene i regionråd og regionting 

 17.-18. februar, regionrådet  Havøysund 

 2.-3.juni, regionrådet  Skaidi 

 9. september, regionrådet Honningsvåg 

 1.desember, regionrådet Hammerfest 

 1.-2. desember, regiontinget Hammerfest 

Møter i næringsnettverket 

 12. februar Alta 

 12.mai  Honningsvåg 

 24. juni  Alta 

 10.november Alta 

Møter i styringsgruppe Bolyst-Nord 

 8.januar Hammerfest 

 10.mars Hammerfest 

 23.april  Bodø 

 23.juni  Hammerfest 

 8.oktober Hammerfest 
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Saker som har vært behandlet 
Nedenfor er alle saker som er behandlet i regionrådet eller regiontinget listet opp. I de tilfeller man 

tar saker til etterretning, orientering eller godkjenning er vedtaket ikke listet opp. 

 Utarbeidelse ny strategiplan Vest-Finnmark regionråd – prosess og plan for arbeidet  

 Kommunereform, prosess regionrådet 

 Barnevern i kommunene 

 Fiskeristrategi Vest-Finnmark 

 Sykestuerapporten fra overordnet samarbeidsorgan (OSO) for Helse Finnmark 

 Kirka og fellesrådene, økonomi og oppfølging 

 Anbud hurtigbåter i Finnmark – anbudsdokumentet 

Vest-Finnmark regionråd beklager prosessen rundt nytt anbud på hurtigbåter fra Finnmark 

fylkeskommunen. Regionrådet ønsket en ny høring i saken i forkant av behandling av anbudet i 

desember 2013. Dette for å kunne komme med innspill, og samtidig bidra til at befolkningen som er 

avhengig av hurtigbåt ble informert om fylkeskommunens planer. Man kan konstatere at 

fylkeskommunens valg om å ikke følge regionrådets råd har bidratt til unødvendig støy. 

Vest-Finnmark regionråd registrerer at Finnmark fylkeskommune har endret på ruteopplegget i 

etterkant av støy som oppstod når de nye rutene ble kjent. Regionrådet ønsker disse endringene 

velkommen, men mener det er flere ruter som er dårligere enn dagens tilbud. Regionrådet ønsker i 

utganspunktet samme rutemønster som i dag, med tillegg av ruten mellom Alta og Hammerfest.  

Regionrådet vil derfor anmode Finnmark fylkeskommune å utvide rammene for innkjøp av hurtigbåter 

fra kr 90 millioner, til minimum dagens rammer (kr 106 millioner) 

 Nytt nødnett 

 Leveringsforpliktelsen må strammes inn 

Vest-Finnmark Regionråd registrerer at det igjen pågår en debatt om endring av leveringsforpliktelser 

til trålere med forpliktelser til ulike landanlegg i Finnmark og Nordland. Det er fra Regjeringens side 

bebudet en endring i størrelsen på de geografiske områdene leveringsforpliktelsene (tilbudsplikten) 

skal knyttes til. Forpliktelsene til det enkelte anlegg skal svekkes eller oppheves. 

Samtidig har Norway Seafoods hatt en arbeidsgruppe i selskapet som har sett på anleggsstrukturen. 

Styret har så langt konkludert med at anlegget i Mehamn skal selges og ansatte sies opp. Videre skal 

anlegget i Rypefjord/Hammerfest selges, arbeidstokken på 100 skal reduseres med 55 årsverk og 

produksjonen skal foregå ved Forsølbruket. 

Det er også skapt betydelig usikkerhet i forhold hva det blir igjen av drift ved flere andre anlegg i 

Finnmark og Nordland. De mindre anleggende frykter at aktiviteten blir minimal og at de skal være 

reine mottaksstasjoner for fisk som skal produseres andre steder.  

Selskapet klargjør at aktiviteten skal økes slik at det skal produseres med 2 skift hele året i Båtsfjord og 

tilnærmet det samme i Stamsund.  Det er fra Norway Seafoods gitt uttrykk for at kystflåten skal levere 

70% av fisken som skal produseres.  Dette tyder på at trålerne stadig skal ha en mindre rolle for 

levering av råstoffet til de anleggene de har forpliktelser til. Det er tydelig at Norway Seafoods og Aker 

Havfisk satser på at de vil få lempinger i dagens leveringsforpliktelser slik at de kan levere fisken til to 

sentralanlegg i Nord-Norge (Stamsund og Båtsfjord) eller levere dette som sjøfrosset råstoff direkte ut i 

eksportmarkedet. 
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Vest-Finnmark Regionråd krever følgende: 

 Dagens tilbudsplikt må strammes inn slik at det igjen blir leveringsplikt til bestemte anlegg. 

 De geografiske områdene for leveringsplikt beholdes slik som i dag og utvides ikke til større 

geografiske regioner. 

 Trålerne må som tidligere ha forpliktelser for levering av ferskt råstoff til de anleggene de er 

tilknyttet. 

 Dersom leveringsplikten ikke oppfylles, må kvotene bli igjen på kaia og tildeles andre som må 

forplikte seg for levering.  Dette må også omfatte retildeling til kystflåten i den grad de 

forplikter seg. 

 Kvotene er gitt for å opprettholde industriarbeidsplasser i Finnmark og kvotene tillates derfor 

ikke solgt ut av fylket. 

 Dersom anlegg selges, må trålerselskapenes forpliktelser fortsatt gjelde over for det enkelte 

anlegg eller annet anlegg i samme kommune. 

 

 Årsmelding og årsregnskap 2013 

 Revidering av Strategisk plattform 2014 

 Status utredning Infrastruktur- og transporttjenester 

 Ståstedsoversikt digital infrastruktur Vest-Finnmark 

 Underveisrapport Bolyst Nord 2013 

 Forstudie etablering friluftsråd/friluftsprosjekt i Vest-Finnmark 

 Lov om losordningen (losloven) - Mulige konsekvenser for Kystverket Troms    og 

Finnmark 

Vest-Finnmark regionråd mener at det er viktig for nasjonen Norge å beholde, vektlegge og 
videreutvikle funksjoner og ansvarsområder for regionkontoret til Kystverket Troms og 
Finnmark (Vardø og Honningsvåg). Regionkontoret er en viktig kompetansearbeidsplass og et 
viktig element for grunnlaget til et maritimt sentrum i Nordområdene.  
 
Utviklingen i Finnmark fylke er i en særstilling i forhold til fremtidige industrietableringer på 
kysten i Nordområdene, herunder kan nevnes; Melkøya/Polarbase i Hammerfest, Veidnes 
terminal i Nordkapp, Nussir gruver i Kvalsund og havne- og industriområder i Sør-
Varanger/Kirkenes.  
 
I tilknytning Kystverket Troms og Finnmark er forankringen av arbeidsoppgaver tilknyttet 
Nordområdene, da kan nevnes sjøtrafikkavdeling for Troms, Finnmark og Svalbard, og Vardø 
Trafikksentral som overvåker hele norskekysten og havområdene rundt Svalbard.    
 
Regionkontorets betydning for kystkommuner i Troms og Finnmark er ofte fremhevet og 
tilbakemeldingene fra brukere er tillittsvekkende og entydig positive.  
 
Vest-Finnmark regionråd vil presisere følgende:  
a. Vest-Finnmark regionråd er sterkt bekymret over de konsekvensene som Regjeringens 

proposisjon om ny loslov kan medføre for Kystverket Troms og Finnmark, de ansatte i 
Honningsvåg og for Nordkapp kommune. 

b. Over år er det bygget opp et høykompetent fagmiljø i Honningsvåg som kan bli kraftig 
redusert i løpet av kort tid. 
 
Vest-Finnmark regionråd krever at Regjeringen nøye vurderer alternativer som kan 
opprettholde det eksisterende miljøet i Honningsvåg. De arbeidsoppgavene som i dag 
utføres i Honningsvåg, må for det aller meste utføres uansett. Skal de flyttes, må det 
etableres på nytt et annet sted. 
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Forslag til oppgaveløsning basert på proposisjonen:  

- Fakturering av losavgifter skal fortsatt skje i Honningsvåg. 
- Statens innkrevingssentral etablerer et kontor for innkreving av losavgifter i 

Honningsvåg. 
- Losenes reiseregninger behandles fortsatt i Honningsvåg. 
- Hvis Samferdselsdepartementet vurderer en samordning av lønn- og 

regnskapsbehandling i sine underlagte etater, så lokaliseres en del av 
arbeidsoperasjonene i Honningsvåg. 

 
c. Vest-Finnmark regionråd krever at losoldermannskapet fortsatt blir i Honningsvåg.  
d. Vest-Finnmark regionråd krever at omorganiseringen av tilbringertjenesten skjer som en 

virksomhetsoverdragelse. 
e. Vest-Finnmark regionråd krever at konsekvensene for arbeidsmarkedet i Nordkapp 

kommune av ulike organiseringsmodeller, også vurderes. 
f. Vest-Finnmark regionråd ser det som svært bekymringsfullt om en skal bygge ned 

kompetansen i nord. Om departementets syn blir at Kystverkets regionmodell bør endres, 
krever Nordkapp kommune at regionadministrasjonen fortsatt skal ligge i Honningsvåg. 
Kystverkets maritime kompetanse og tilstedeværelse i Barentshavsregionen er 
avgjørende for utvikling av Nordområdene 

 

 Havbruk - Grønne konsesjoner 

 Statlig finansiering av veiledningssentrene 

Vest-Finnmark regionråd mener arbeidet med oppfølging og hjelp av rusavhengige er et 

prioritert område, og medlemskommunene i regionrådet tar denne oppgaven på største alvor. 

I tillegg mener Vest-Finnmark regionråd at oppfølging og hjelp av pårørende av rusavhengige 

er et viktig, men dessverre underprioritert området i dagens hjelpeapparat. 

Regionrådet har hatt et møte med veiledningssenteret for pårørende av rusavhengige, og ble 

presentert hvordan veiledningssenteret arbeider for å følge opp og hjelpe pårørende. Det 

brede tilbudet, der samtalen er sentralt er effektiv og hjelper mange. Mange voksne og barn 

har gjennom en årrekke fått uvurderlig hjelp i å takle sin situasjon. Vest-Finnmark regionråd 

mener at lavterskeltilbudet som veiledningssenteret representerer er et sentralt supplement til 

det offentlige tilbudet, og burde derfor sikres en mer langsiktig finansiering. 

Vest-Finnmark regionråd ber derfor sentrale myndigheter bidra med en basisbevilgning slik at 

veiledningssenteret kan konsentrere seg om å hjelpe pårørende, i stede for å bruke tid på å 

skaffe finansiering fra mange ulike aktører. 

 Samarbeidsavtale Norges Arktiske universitet 

 Høringsinnspill «Regional utviklingsprogram» (RUP) 2014-2023  

 Kompenserende infrastrukturtiltak ifm fjerning av difrensiert arbeidsgiveravgift. 

Infrastrukturmidler for tildeling i Nord". 

Vest-Finnmark regionråd viser til prosessen rundt tildeling av kompensasjonsmidler for 

tvungen innføring av arbeidsgiveravgift innen flere sektorer. Regionrådet mener prosessen 

rundt tildeling av infrastrukturmidler til Finnmark har vært uryddig, og mener at en slik 

prosess krever at de involverte partene er tydelig og ryddig. 

Vest-Finnmark regionråd mener at tildeling av så store midler har blitt gjort over svært kort 

tid, og at det har bidratt til at flere ikke har fått muligheten til å involvere seg i dette arbeidet. 
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Vest-Finnmark regionråd mener også at prosessen gjort av Finnmark fylkeskommune i denne 

saken har vært uoversiktlig. 

Vest-Finnmark regionråd ønsker at den videre prosess blir bedre, og ønsker å være med å 

bidra. Man ber derfor departementet og Finnmark fylkeskommune ta hensyn til dette i 

arbeidet med å fordele midler i 2016 og 2017. 

 

 RSK-Vest-Finnmarksfremtid  

 Rammebetingelser for petroleum i Nord 

Vest-Finnmark regionråd viser til endringer som er gjort for skattlegging av 

petroleumsprosjekter. 

 Vest-Finnmark regionråd er bekymret for rammebetingelser for fremtidige 

petroleumsprosjekt i Barentshavet. Regionrådet mener at rammebetingelsene må bli innrettet 

slik at det skaper ny virksomhet og investeringsvilje i landsdelen. Vest-Finnmark regionråd ber 

om at det i statsbudsjettet kommer endringer som imøtekommer dette.  

Vest-Finnmark regionråd viser for øvrig til Nord-norsk petroleumsråds vedtak i saken, og 

støtter seg til dette. 

 Høringsuttalelse forslag til ny lov om motorferdsel i utmark 

1. Vest-Finnmark regionråd foreslår at gjeldende praksis for Nord-Troms og Finnmark 
videreføres med noen justeringer. 

2. Vest-Finnmark regionråd støtter ingen av departementets to alternativer til 
overgangsordninger for etablerte scooterløyer i Nord-Troms og Finnmark, da dette 
innebærer et omfattende kommuneplanarbeid med utarbeiding av planprogram og 
dokumentasjon av en rekke tema og høringsprosesser i tråd med krav etter plan og 
bygningsloven. Vest-Finnmark regionråd anser at et slikt omfattende arbeid vil være 
urimelig kostbart og unødvendig for å beholde et velfungerende løypenett. Eksisterende 
løypenett anses som tilstrekkelig utredet, med noen unntak der justering kan være 
hensiktsmessig for å sikre optimale- og trygge snøscooterløyper.  

3. Hjemmel for videreføring av eksisterende løypenett i Nord-Troms og Finnmark bes inntatt 
med egne bestemmelser i lov og forskrift. 

4. Vest-Finnmark regionråd støtter kravet om at kommunene skal gi bestemmelser om bruk 
av scooterløyper. Regionrådet er tilfreds med at dette åpner for å forbeholde løyper for 
reiselivsnæringen. Man forutsetter at dagens frie bruk av løypene kan inntas i forskrift, og 
ber om at det innføres adgang for kommunene til å gi forskrift om bruk av eksisterende 
løyper. 

5. Innføring av motorferdselforbud etter 5. mai i hele landet støttes under forutsetning av at 
fylkesmannens praksis for unntak fra forbudet videreføres. 

6. Avstanden for å slå leir og rasting utenfor godkjent og merket løypetrase må utvides til 
500 meter i rett linje fra løypa. 

7. Vest-Finnmark regionråd ber om at praktiseringen av 300 meters regelen (500 meter), 
endres slik at det blir adgang til leirslagning, fisking og rasting på alle vann som løypa 
krysser. 

8. Vest-Finnmark regionråd mener det må være fleksibilitet for at kommunene kan gi 
dispensasjon etter kommunale retningslinjer og i særlige tilfeller. Dette innbefatter også 
løyper forbeholdt reiselivsnæringen. 

9. Vest-Finnmark regionråd anmoder om at dagens årsavgift på snøscooter tilføres 
kommunene, for å kunne benyttes på løypelegging, vedlikehold av løyper, skilting og 
tilrettelegging. 
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10. Vest-Finnmark regionråd mener det ikke er hensiktsmessig å innføre tekniske krav til 
kjøretøy som avbøtende tiltak for å hanskes med problemer knyttet til snøscooterkjøring. 
Man ønsker heller ikke innført en ordning med kjørebok. 

 

 Budsjett 2015 

 Handlingsplan næring 2015 (SNP) 

 Fullmakt til Regionrådet å konstituere leder og nestleder 2015 

 Forespørsel fra Porsanger kommune om å bli opptatt som medlem av Vest-Finnmark 

regionråd 

Vest-Finnmark regionråd viser til søknad fra Porsanger kommune om opptak i Vest-Finnmark 

regionråd. 

Regionrådet ønsker på nåværende tidspunkt ikke å ta stilling til søknaden, men ønsker å ha et 

møte med Porsanger kommune i kommende regionrådsmøte. Regionrådet ønsker også å 

invitere Kautokeino kommune til et lignende møte. 

 Høringsinnspill Finnmark fylkeskommunes internasjonale strategier 2015-2019 

 Høringsinnspill Finnmark fylkeskommunes petroleums- og energistrategier 2015-2019 

 Budsjettrevidering 2014 
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Arbeid med Strategisk plattform 2014 

SNP 1 Rullering av strategisk plattform 2015 

Vest-Finnmark regionråd startet arbeidet med å lage ny strategiplan i 2014, og dette arbeidet 

skulle være forankret i kommunestyrene til eierkommunene. Daglig leder har i løpet av 2014 

vært rundt i alle kommunestyrene i medlemskommunene. 

Styringsgruppen ble nedsatt i februar, og man innhentet tilbud for eksterne ressursers som skal 

bistå i prosessen videre i 2015. Oppdraget skal basere seg på oppdragsbeskrivelse som ble 

utformet. Det har vist seg å være litt krevende med å finne en leverandør som relevant erfaring 

innenfor dette området. 

I 2015 må det påberegnes at mye av arbeidet i Vest-Finnmark regionråd vil dreie seg om arbeidet 

med ny strategiplan. Dette dokumentet er grunnlaget for alt arbeid som gjøres i regionrådet, og 

således vil veldig mange aspekt med regionrådets arbeid og fremtid berøres. Ubrukte 

budsjettmidler i dette prosjektet ble overført til 2015 for å finansiere det videre arbeidet. 

SNP 2 Ringvirkningsprosjekt Nussir 

Kommunal- og moderniseringsdepartementet har godkjent reguleringsplanen for Nussir, mens 

søknaden om utslippstillatelse fortsatt ligger til behandling i Miljødirektoratet.  

Oppstart av gruvedriften har derfor blitt vesentlig forsinket i forhold til opprinnelige planer, og som 

igjen har hatt konsekvenser for innhold og fremdrift til Ringvirkningsprosjekt Nussir. Vest-Finnmark 

regionråd har oppnevnt to medlemmer i styringsgruppen for Ringvirkningsprosjektet, og er blitt 

orientert om endringene i prosjektet både hva gjelder fremdrift og innhold. 

I Kvalsund kommunes søknad om midler til prosjektet var det bl.a. redgjort for både hovedmål og 

delmål. Men likevel var det nødvendig, og spesielt ut fra forsinket avklaring på søknadene fra Nussir, 

å utarbeide en prosjektplan for LUK-prosjektet.  

Styringsgruppen for LUK behandlet prosjektplanen i møte 11. februar 2014, sak 21/13, jfr. vedlegg 2.  

I styringsgruppens møte 25.09.2014 (sak 03/14) ble det gitt en statusrapport om de enkelte 

delprosjekter i LUK, jfr. vedlegg 3.  

Prosjektleder har i sitt arbeid forholdt seg til vedtatt Prosjektplan for LUK og de vedtak og signaler 

som styringsgruppen har kommet med, bl.a. i sak 21/13 og 03/14. 

At endelig avgjørelse om eventuell oppstart for Nussir enda ikke foreligger fra sentrale myndigheter 

har ikke bare ført til noe endret innhold i LUK-prosjektet i forhold til de opprinnelige planer. Men 

også prosjektperioden samt ressursbruk for de enkelte år har blitt endret.  

Basert på regnskapstall for tidligere år samt beregninger for hele år 2014 ligger det an til en samlet 

besparelse på ca. kr. 1,65 mill. i forhold til det som var satt av til ulike prosjekter / samlet sett for hele 

LUK-prosjektet. I protokollen fra sak 04/14 står det følgende: 

«PL ga innledningsvis en kort orientering om hvor stor besparelsen innen LUK ser ut til å bli i forhold 

til det opprinnelige budsjett for hele prosjektperioden (3 år). Også hovedårsaken til denne 

besparelsen ble det redegjort for. 
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Styringsgruppen uttrykte forståelse for den begrunnelse som ble gitt for besparelsen. Men gruppen 

var likevel av den formening at det ville være uheldig og et dårlig signal overfor ulike instanser at et 

så betydelig beløp av det som var bevilget ikke ville bli brukt på prosjektet.    

Styringsgruppen viste til at p.g.a. at avgjørelsen om oppstart av Nussir enda ikke var tatt fra sentralt 

hold hadde både innhold og foreløpig omfang av prosjektet blitt endret i forhold til opprinnelig 

søknad. Prosjektperioden som var planlagt å vare i 3 år har egentlig vært på bare ca. 1 ½ år når man 

ser den i relasjon til aktivitet og personellressurs i prosjektet. Derfor vil man få en så stor økonomisk 

besparelse. 

Styringsgruppen ønsket å komme tilbake til denne problemstillingen under pkt. Eventuelt. Deretter 

fattet styringsgruppen følgende enstemmige vedtak: 

  Foreliggende sak om den økonomiske situasjon for LUK tas til orientering». 

Departementet har i brev av 06.11.2014 til Finnmark fylkeskommune gitt tillatelse til at tildelt ramme 

til LUK-prosjektet må benyttes innen utgangen av 2015. De midler som man har til disposisjon ved 

utgangen av år 2014 (ca. 1,65 mill. kr.) står dermed til disposisjon til LUK for år 2015.  

De utbetalinger som Kvalsund kommune nå ber om å få i 2014 er basert på følgende betalingsplan i 

forhold til den finansiering som foreligger for prosjektet: 

Finansiering fra: Samlet 

utbetaling til nå 

Anmodet 

utbetaling i 

november 

2014 

Restutbetaling 

ved avslutning 

av prosjektet i 

2015 

Sum 

finansiering 

 

Kommunal- og mod.depart. kr. 292.000 kr. 1.125.000 kr. 833.000 kr. 2.250.000 

Finnmark fylkeskommune kr. 117.000 kr. 350.000 kr. 433.000 kr. 900.000 

Vest-Finnmark Regionråd kr. 337.500 kr. 168.750 kr. 168.750 kr. 675.000 

Kvalsund kommune kr. 615.190 kr. 39.810 kr. 20.000 kr. 675.000 

Prosjektinntekter kr. 100.000 kr. 0 kr. 100.00 kr. 200.000 

SUM inntekter kr. 1.461.690 kr. 1.683.560 kr. 1.554.750 kr. 4.700.000 

Som nevnt innledningsvis har både prosjektperioden samt innhold av prosjektet til nå blitt noe 

endret i forhold til opprinnelig planer. Prosjektet har bl.a. ikke hatt egen prosjektleder før våren 

2013. Av nevnte grunner har både aktivitet og ressursbruken i prosjektet frem til 2014 vært vesentlig 

mindre enn det som lå til grunn i søknaden.   

På grunn av liten aktivitet i prosjektet i første halvdel av perioden, og ut fra at krav om utbetaling var 

basert på aktivitetsnivå, har utbetalt beløp fra departement og fylkeskommune frem til 2014 vært 

lavt. Anmodet utbetaling i november 2014 er basert på regnskap 2013 samt vedtatt budsjett for 

2014.    



Årsmelding Vest-Finnmark regionråd 2014 

16 

 

Vest-Finnmark regionråd utbetalte kr 168 750,- til Kvalsund kommune i 2014, som sin del av 

tilskuddet. 

SNP 3 Bolyst 

Vest-Finnmark regionråd fikk i 2012 tilsagn om å gå i gang med et bolystprosjekt rettet mot 

arbeidsinnvandrere i kommunene Hasvik, Kvalsund, Loppa, Måsøy og Nordkapp. De økonomiske 

rammene for prosjektet var kr 7 625 000,- fordelt over tre år. Tilskudd fra Kommunal- og 

moderniseringsdepartementet og Finnmark fylkeskommune er på til sammen kr 5 706 000,-. 

Hovedmålsetningen i prosjektet er at en i en 3-årig prosjektperiode ønsker å styrke, utvikle og bygge 

opp tjenester som skal gjøre vertskommunene til det fortrukne arbeids- og bosted for både 

utenlandsk og norsk kompetanse.  

Man skal styrke regionens konkurransekraft gjennom å lage gode systemer som skal ivareta både 

arbeidsgivers og arbeidstakernes behov i både rekrutterings og integreringsfasen. Vest – Finnmark 

Regionråd ønsker gjennom prosjektet et særskilt fokus på kystkommunenes utfordringer knyttet opp 

mot arbeidsinnvandrere, med et uttalt mål: Hvordan få de arbeidsinnvandrerne som allerede jobber i 

kommunen til å bosette seg fast samt få familier etablert. 

Styringsgruppen i prosjektet har bestått av: 

 Ordfører Hasvik Eva D. Husby, leder 

 Ordfører Nordkapp Kristina Hansen 

 Ordfører Måsøy kommune Anne Karin Olli 

 Ordfører Loppa kommune Jan-Eirik Jensen 

 Ordfører Kvalsund kommune Ragnar Olsen 

Bolystprosjektet utarbeider egen rapport. I rapporten til regionrådet juni 2014, ble det følgende 

oppsummering presentert: 

 Mange arbeidsinnvandrere har lært seg norsk, og har derfor kunne ta større del i 

lokalsamfunnet og aktiviteter. 

 Alle kommunene opplever befolkningsøkning, der innflytting fra utlandet bidrar stort til 

dette. 

 Mange kommuner har etablert et kompetansesenter som følge av prosjektet, og er i gang 

med å fylle dette med innhold. 

 God dialog med Skatt Nord har bidratt til at ID kontroll av arbeidsinnvandrere er blitt gjort ut 

i lokalsamfunnene. 

 Kommunene og prosjektlederne har økt sin kompetanse på prosjektledelse og 

prosjektgjennomføring 

 Kommunene har økt sin kompetanse om nye tiltak gjennom deltagelse i styringsgruppen der 

man utveksler erfaringer fra de ulike lokale prosjektgruppene 

SNP 4 Oppfølging statusrapport fiskerinæringen  

Ståstedsoversikt for fiskerinæringen i Finnmark ble offentliggjort på Regionrådets møte i Havøysund 

februar 2014. I etterkant av denne, innledet Vest-Finnmark regionråd et samarbeid med Finnmark 

fylkeskommune, der man arrangerte en fiskeri- og havbrukskonferanse (sjømatskonferanse) i Alta i 
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november. I etterkant av denne konferansen besluttet Vest-Finnmark regionråd og Finnmark 

fylkeskommune å samarbeide med å utarbeide en sjømatstrategi for Finnmark og Vest-Finnmark. 

Konferansen hadde stor deltagelse, og et bredt program med innledere innen flere området og 

næringsgrupper, og fiskeriminister Elisabeth Aspaker holdt foredrag, og deltok i debatt. Konferansen 

bel bredt dekket av nasjonale og regionale medier. Konferanse ble også streamet direkte på 

internett, og hadde i snitt i overkant av 600 følgere på internett. Konferansen var gratis, og 

havbruksselskapene i Finnmark sponset konferansemiddagen. 

Vest-Finnmark regionråd har fått 191 000,- i RUP-midler til å gjennomføre denne prosessen. 

Etter konferansen ble det sendt ut en spørreundersøkelse til alle deltagerne. Det var om lag 150 

deltagere på konferansen og 26 av disse svarte på undersøkelsen. 
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Evaluering av dialogene/debattene 
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Streaming av konferansen 

 

Nytteverdi av konferansen 
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SNP 5 Oppfølging mulighetsstudie Johan Cestberg 

Tiltaket har ikke hatt aktivitet i 2014, og midlene er overført til 2015 for videre oppfølging 

SNP 6 Utbygging av 420 kV linje Balsfjord – Hammerfest 

Tiltaket har ikke hatt aktivitet i 2014, og midlene ble flyttet i budsjettregulering i juni 2014. 

SNP 7 Regional oppfølging samarbeid reiseliv 

Tiltaket har ikke hatt aktivitet i 2014, og midlene ble flyttet i budsjettregulering i juni 2014. 

SNP 8 Entreprenørskap 

Tiltaket har ikke hatt aktivitet i 2014, og midlene ble flyttet i budsjettregulering i juni 2014. 

SNP 9 Utredning infrastruktur og transporttjenester Vest-Finnmark 

Vest-Finnmark regionting vedtok i desember 2013 å igangsette en utredning infrastruktur- og 

transporttjenester i Vest-Finnmark. I samme sak ble mandatet for utredningen stadfestet. De 

økonomiske rammene for arbeidet ble satt til kr 450 000,- eks. mva. Prosjektet skulle finansieres 

gjennom kr 350 000,- over strategisk plan 2014, og med kr 100 000,- i egenandel fra Alta og 

Hammerfest kommuner. 

Administrasjonen sendte 3.januar ut en tilbudsforespørsel til fem mulige tilbydere, med beskrivelse 

av mandat og ønsket leveranse. Det ble satt en frist til 31.januar for å sende inn tilbudene. Alle 

leverandører unntatt én leverte inn tilbud. Man kunne av tilbudene som kom inn se at det var relativt 

stor interesse for oppdraget. Transportøkonomisk institutt (TØI) ble tildelt oppdraget. 

Det ble søkt om kr 75 000,- i RUP-midler til prosjektet, med søknaden ble ikke innvilget. 

I det videre arbeid ble det nedsatt en ressursgruppe som skulle bistå arbeide med utredningen. 

Denne bestod av følgende personer: 

 Jørgen Kristoffersen, Alta kommune 

 Jørn Berg, Hammerfest kommune 

 Charles Hansen, Nordkapp kommune 

 Eirik Selmer, Finnmark fylkeskommune 

 Kjell Eirik Mortensen, Alta næringsforening 
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 Ove Røeggen, Hammerfest næringsforening 

Prosjektet hadde følgende milepæler og fremdriftsplan 

1) Oppstart møte, avholdt 4. April. 

2) Ressursgruppe som skal fungere som sparringspartner etablert, innen utgangen av mai. 

Ansvar Oppdragsgiver. 

3) Pilot på spørreundersøkelse og utvalg av intervjuobjekter klart 15.juni. Pilot velges med 

bakgrunn i input fra ressursgruppa. 

4) Tilbakemeldingsrunder på spørreundersøkelse ferdig midten av august.  

5) Spørreundersøkelse til næringslivet gjennomføres (igangsettes 1. uke september).  

6) Rapportutkast klart til og presentasjon av funn på møte i regionrådet 1.-2. desember 

7) Ferdig rapport klar til utgangen av 2014.  

Prosjektleder presenterte foreløpige funn fra spørreundersøkelsen på Regiontinget i desember i 

Hammerfest. Prosjektet ble ikke avsluttet i 2015, som følge av forsinkelser i gjennomføring av den 

nasjonale reisevaneundersøkelse, der utvalget fra Finnmark ble kraftig utvidet som følge av denne 

utredningen. Ubrukte midler i prosjektet overføres til 2015. 

SNP 10 Deltagelse arbeidslivsdagene i Tromsø 

Vest-Finnmark regionråd arrangerte felles opplegg for medlemskommunene på Arbeidslivsdagene 

ved universitetet i Tromsø 11.september 2014. Nytt av året var at også rekruteringsavdelingene i 

Alta- og Hammerfest kommuner ble invitert til å delta på fellesopplegget. 

I etterkant av arbeidslivsdagen ble det arrangert en temakveld for studenter i regi av Vest-Finnmark 

regionråd. På Temakvelden deltok også Statnett, Nussir, Grieg Seafood og Statoil med bidrag. Ca. 50 

studenter deltok på dette arrangementet. 

SNP 11 Forstudie oppfølging studenter arbeidslivsdagen 

Tiltaket har ikke kommet i gang i 2014, og midlene er overført til 2015. Dette prosjektet sees i 

sammenheng med kommunikasjonsstrategi for Vest-Finnmark regionråd. 

SNP 12 Folkehelsearbeid 

Tiltaket har ikke kommet i gang i 2014, og midlene er overført til 2015. 

SNP 13 Regionalt Kultursamarbeid 

Tiltaket har ikke hatt aktivitet i 2014, og midlene ble flyttet i budsjettregulering i juni 2014. 

SNP 14 Samarbeid mellom næringsliv i Alta og Hammerfest 

Tiltaket har ikke kommet i gang i 2014, og midlene er overført til 2015. 

SNP 15 Næringsnettverket 

Tiltaket har ikke hatt aktivitet i 2014, og midlene ble flyttet i budsjettregulering i juni 2014. 

Kostnadene med møter i næringsnettverket er i gjennom året dekket av den enkelte kommune. 

SNP 17 Kompetanseheving 

Tiltaket har ikke hatt aktivitet i 2014, og midlene ble flyttet i budsjettregulering. 

SNP 18 kommunereform 

Tiltaket har ikke kommet i gang i 2014, og midlene er overført til 2015. 
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SNP 19 Digital infrastruktur 

Næringsnettverket og bolystprosjektet har ved flere ulike anledninger og saker påpekt ustabil og 

dårlig dekning og kapasitet innenfor digital infrastruktur i Vest-Finnmark. Man mener at dette er til 

hinder for næringsutvikling og bolyst, og således bør belyses av regionrådet.  

I tillegg til manglende dekning i fjellheimen, er det også manglende dekning langs enkelte 

veistrekninger. I tillegg opplever man andre steder kapasitetsutfordringer som medfører at man ikke 

klarer å gi mange nok brukere tilfredsstillende hastighet og stabilitet. 

I forbindelse med hva som legges inn i begrepet dekning sier Tele2 i en presentasjon september 2013 

til frekvensforumet: 

«Dekningsgrad - handler om det geografiske området hvor man får signal og kan ta i bruk 

mobilnettet  

 Stabilitet berører driftssikkerheten og oppetiden til teleoperatørens nettverk  

 Kvalitet handler i prinsippet om lydkvalitet, hvor godt, klart og tydelig man hører personen 

man snakker med  

 Kapasitet går på hvor mange som kan bruke nettet samtidig. Opplevelse av dårlig dekning i 

forhold til dette punktet kan være: Høytider (f.eks. på nyttårsaften) eller i situasjoner med 

store folkemengder  

 Hastighet berører opp og nedlastning i forhold til datatrafikk. Opplevelse av dårlig dekning i 

forhold til dette punktet kan være: Nedlastning går tregere, at streamingtjenester ikke 

fungerer, at man blir kastet ut nettsiden p.g.a. opphold i nedlastningen  

 Internasjonale avtaler berører de avtalene en operatør har for å sikre nett- og tjenestetilgang 

for sine kunder når de er på reise i andre land» 

Problemstillingen som reises er en del av et større og svært viktig diskusjon for dagens, og det 

fremtidige kommunikasjonssystemet i Vest-Finnmark. Digital kommunikasjon og infrastruktur er en 

helt nødvendig delt av moderne samfunn. Det kan derfor være relevant å gjøre en gjennomgang, og 

med bakgrunn i den, vurdere å utarbeide en digital infrastrukturstrategi for Vest-Finnmark. En 

gjennomgang av dagens infrastruktur bør ha følende fokus: 

 Gjennomgang av mobildekningen i Vest-Finnmark: 

o Dekningsgrad i fjellheimen, med særlig fokus på områder der folk ferdes mest 

o Dekningsgrad langs veier i Vest-Finnmark 

o Dekningsgrad i fjorder- og kystnære områder, bl.a. der oppdrettsaktivitet har 

aktivitet. 

o Dekningsgrad av 4G i Vest-Finnmark 

 Bredbånd i Vest-Finnmark 

o Dekningsgrad og kapasitet fiber i Vest-Finnmark 

o Bredbåndsdekning i småbygder 

 Dekningsgrad av digital radio og TV-signaler i Vest-Finnmark 

I tillegg til å gjøre opp status, bør man i samme prosess skaffe seg oversikt over planlagte utbygginger 

og oppgraderinger innenfor hvert område.  
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Bedriftskompetanse ble engasjert for å utrede dette temaet. Utredningen ble ikke ferdig i 2014, og 

midler i prosjektet er overført til 2015. 

 


